
1 
 

P R O T O K Ó Ł  NR XXV/20 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 14 września 2020 roku 

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XXV sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie poinformował, 

że obrady Rady Miejskiej są transmitowane, retransmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja i nagrania z obrad są udostępniane  

w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej gminy oraz w kanale youtube. 

Obecność na sali w trakcie obrad jest jednoznaczna z wyrażeniem zgody na upublicznienie 

wizerunku i przekazywanych treści. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił radnych o zalogowanie się do systemu  

do głosowania, co jest równoczesne ze sprawdzeniem obecności i ustaleniem kworum  

oraz powitał Panią Sylwię Łaźniewską Burmistrz Dobiegniewa, Panią Grażynę Gradowską 

Sekretarza Gminy, Pana Jacka Antropika Skarbnika Gminy i księgową Panią Dorotę Kopytek. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie otworzył punkt 2 porządku obrad 

sesji i wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał  

w sprawie: 

 odwołania Skarbnika Gminy Dobiegniew, 

 powołania Skarbnika Gminy Dobiegniew. 

 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw  

0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
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3. Wnioski i zapytania radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020-2030, objętej uchwałą  

nr XV/97/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 20 grudnia 2019 roku, 

c) ustalenia przebiegu drogi gminnej nr 100541F w miejscowości Dobiegniew, 

d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości na okres dłuższy niż 3 

lata, 

e) odwołania Skarbnika Gminy Dobiegniew, 

f) powołania Skarbnika Gminy Dobiegniew. 

5. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

6. Komunikaty.  

7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.3. Wnioski i zapytania 

 Marzena Wierzbicka radna – wnioskowała o interwencję w Starostwie Powiatowym  

w sprawie remontu drogi do Radęcina oraz wnioskowała o postawienie toi toi’a  

na cmentarzu w Dobiegniewie. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – wnioskował w imieniu mieszkańców Głuska  

o zakup pojemnika na nakrętki, które zbierane są dla chorego dziecka oraz w imieniu 

mieszkańców bloku w Wołogoszczy o przycięcie konarów drzew. 

 

Ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na 2020 rok. 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – poinformował, że zmiany dotyczą wniosków, które 

wpłynęły: 

- 83.350 zł wniosek Pani Marleny Pawłowskiej Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

wniosek jest związany z uzupełnieniem niedoboru w budżecie, przesunięcie między 

paragrafami, działami, gdzie są oszczędności.    

- 1.700.130 zł zmiany dotyczą zabezpieczenia środków na pokrycie kosztów 

związanych z wykonaniem zadania i przygotowania placu przy ul. Kard. 

Wyszyńskiego budowa budynku wielorodzinnego. Kwota  1.700.130 zł wprowadzona 

jest również po dochodach, to są środki, które Pani Burmistrz pozyskała  

z Ministerstwa w ramach Funduszu Inwestycji Samorządowych. 
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- 5.000zł przesunięcie między działami, wniosek Pana D. Domagały. Środki potrzebne 

do dołożenia na dokumentację techniczną „demontaż istniejącej kotłowni na paliwo 

stałe i olejowe w budynku Zespołu Szkół przy ul. Poznańskiej”. 

- 147.000zł wniosek również Pana D. Domagały przesunięcie między działami 

dotyczy pokrycia kosztów związanych z wykonaniem nawierzchni drogi gminnej  

w m. Wołogoszcz. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że kwota 1.700.130 zł to jest dotacja, 

która otrzymaliśmy dzięki Panu Wojewodzie Lubuskiemu Panu Władysławowi 

Dajczakowi. Kwota ta zostanie przeznaczona na wkład własny na budowę pierwszego 

budynku 16-lokalowego z trzema pawilonami usługowymi w parterze żeby zacząć 

proces rewitalizacji Dobiegniewa. Dlatego też propozycja jest, aby tą kwotę 

przeznaczyć w ramach dotacji na wykonanie dokumentacji na budowę remizy  

w Mierzęcinie, na adaptację budynku świetlicy wiejskiej w Głusku i projekt 

przebudowy drogi w m. Sarbinowo.  Do dnia 30 września br. jest kolejny nabór przy 

aprobacie Wojewody Lubuskiego do Prezesa Rady Ministrów Mateusza 

Morawieckiego. Jest to 6 mld zł przeznaczone na wszystkie samorządy w Polsce  

i Gmina do tego programu składa modernizację oczyszczalni ścieków. Jeżeli wniosek 

będzie rozpatrzony pozytywnie to gmina otrzyma z pieniędzy zarządzających przez 

Zarząd Województwa Lubuskiego kwotę 9.800.000zł, a cała inwestycja to 

19.100.000zł.    

 Paweł Łysiak radny – zapytał, jaka będzie całkowita kwota budowy budynku 16-

lokalowego. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – odpowiedziała, że była kwota zaplanowana  

w budżecie 4,5 mln zł, ale gmina będzie się zwracała o dotację do Banku 

Gospodarstwa Krajowego.   

 Dariusz Majowicz radny – zapytał czy będą to mieszkania komunalne czy na 

sprzedaż. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – odpowiedziała, że Gmina Dobiegniew buduje tylko 

mieszkania komunalne i nie jest deweloperem.  

 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXV/157/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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b) udzielenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020-2030, 

objętej uchwałą nr XV/97/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 20 grudnia 2019 

roku 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXV/158/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

c) udzielenia ustalenia przebiegu drogi gminnej nr 100541F w miejscowości Dobiegniew 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że Gmina Dobiegniew sukcesywnie 

otrzymuje dofinansowanie z funduszu dróg samorządowych i żeby takie 

dofinansowanie otrzymać, a złożony jest wniosek na II i III etap Osiedla Młodych 

trzeba uporządkować przebieg dróg gminnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXV/159/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

 d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości na okres dłuższy niż 3 lata  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXV/160/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

e) odwołania Skarbnika Gminy Dobiegniew 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz Dobiegniewa odczytała i przekazała do Rady Miejskiej  

w Dobiegniewie wniosek o odwołanie Skarbnika Gminy Dobiegniew. 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – podziękował wszystkim za zaufanie i współpracę. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXV/161/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  
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Następnie Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz Dobiegniewa złożyła Panu Jackowi 

Antropikowi słowa uznania i podziękowała za pełnienie funkcji Skarbnika Gminy 

Dobiegniew w latach 2007 – 2020 i wraz z Panem Markiem Kowalczykiem 

Przewodniczącym Rady Miejskiej wręczyli bukiet kwiatów. 

 

f) powołania Skarbnika Gminy Dobiegniew 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz Dobiegniewa odczytała i przekazała do Rady Miejskiej  

w Dobiegniewie wniosek o powołanie Skarbnika Gminy Dobiegniew. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXV/162/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Następnie Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz Dobiegniewa odczytała list gratulacyjny i wraz 

z Panem Markiem Kowalczykiem Przewodniczącym Rady Miejskiej wręczyli bukiet 

kwiatów. 

 

Ad.5.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że w sprawie drogi do Radęcina 

wystosowane zostało już pismo do Pana Starosty.    

 Jeżeli chodzi o postawienie toi toi’a na cmentarzu wniosek zasadny, sprawa zostanie 

przekazana dla Pani Prezes PUK „Komunalni”. 

 Jeżeli chodzi o pojemnik na nakrętki to jeden zostanie postawiony przy Przedszkolu 

„Baśniowa Kraina” i jeżeli jest taka inicjatywa w Głusku również zostanie taki 

pojemnik zakupiony. 

 Joanna Grabia radna – podziękowała za przywrócenie przejezdności drogi dla kombajnów 

z Dobiegniewa do Słonowa.  

 

Ad.6.  Komunikaty.  

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że Sołtysami ustalona została wstępna 

data - 27 września br. o godz. 11
30

 Mszy Dożynkowej.  

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – podziękował za pracę komisji referendalnej  

i poinformował, że WSA podtrzymał decyzję Rady Miejskiej odrzucając wniosek 

referendalny. 
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 Poinformował, że Minister Środowiska odrzucił kandydaturę do Rady Naukowej 

Drawieńskiego Parku Narodowego.  

 

Ad.7. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXV 

nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym 

oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek 

   Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                   w Dobiegniewie 

                                                                                               /-/ Marek Kowalczyk 

 


